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12. Vyhodnotenie práce komisií MsZ za rok 2020 
 
 
PREDKLADÁ:  Ing. Jana Lehocká, prednostka MsÚ v Pezinku 
SPRACOVAL: Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 
 
 
 

UZNESENIE MsZ č. 1-....../2021 
 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 
v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 
 

berie na vedomie 
 

vyhodnotenie práce komisií MsZ za rok 2020 
(za každú komisiu uvedené vyhodnotenie činnosti a účasť jej členov) 

 
 
 
 
 

a) bez pripomienok  
 

b) s týmito pripomienkami 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dôvodová správa: 
Uznesením MsZ č. 190/2018 zo dňa 10.12.2018 zriadilo MsZ 11 stálych komisií pri MsZ 
v Pezinku. 
Zoznam komisií, s ich personálnym obsadením, spolu so štatútom, materiálmi a zápisnicami 
zo zasadaní je zverejnený na stránke mesta: 
https://www.pezinok.sk/?yggid=185 
 
 
Spracoval dňa 10.02.2021 
Mgr. Peter Štetka 



 

KOMISIA ŽIVOTNÉHO PROSTREDIA,  
PRÍRODNÝCH HODNÔT A ODPADU 

(tajomníčka komisie: Mgr. Jana Guštafiková) 
 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 : 
 
Komisia životného prostredia, prírodných hodnôt a odpadu (ďalej len "komisia") má 9 členov (v 6.-9. 
mesiaci 8 členov). V roku 2020 zasadala štyrikrát, pričom bola vždy uznášaniaschopná. Členovia 
komisie sa na svojich zasadnutiach riadili platným rokovacím poriadkom a schváleným programom.  
Komisia pripomienkovala a odporučila prijať "Participatívny rozpočet na rok 2020", ktorý bol následne 
odsúhlasený MSZ, ale kvôli Covid-opatreniam bol PR pozastavený. Komisia ďalej pripomienkovala a 
odporučila konkrétne zmeny v návrhu VZN o verejnej zeleni a VZN o chove a držbe hospodárskych 
zvierat, ktoré boli do VZN zapracované. Komisia súhlasila s návrhom VZN o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na zvýšenie poplatkov. 
Komisia sa ďalej zaoberala návrhom k zmene ťažby dreva na území mesta Pezinok, zákazom používania 
všetkých chemických pesticídov na svojich pozemkoch, doplnením zákazu púšťania lampiónov šťastia 
na území mesta do VZN o verejnom poriadku a čiernymi skládkami. Na základe diskusie k čiernymi 
skládkami sa uskutočnilo pracovné stretnutie členov Komisie, Zelenej hliadky, zástupcov MsÚ a OÚ. 
Komisia zobrala na vedomie investičnú štúdiu „Pešia mobilita a cyklodoprava v meste Pezinok“, štúdiu 
„Plán pre mesto Pezinok na dosiahnutie intenzívnej miery triedenia“, návrh na prijatie návratnej 
finančnej výpomoci od Ministerstva financií SR, Zásady bezpečného parkovania, návrh budovania 
komunitných záhrad, koncepciu príspevkovej organizácie MPS a žiadosť o nenávratný finančný 
príspevok z OP KŽP k projektu „Kompostáreň Pezinok“.  
 
Vyhodnotenie účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2020 : 

 28.1.2020 4.6.2020 22.9.2020 8.12.2020 osobná účasť v % 

Bc. Marek Manák + + + + 100 

Ing. Tomáš 
Schabjuk 

Ospr. + ospr. + 50 

Mgr. Vojtech 
Winter 

+ + + + 100 

JUDr. Tomáš 
Minarský 

+ + + + 100 

Ing. Kristína 
Čechová 

+ + Ospr. - 50 

Ing. Roman Šipoš + + + Ospr. 75 

Ing. Marián Paul 
Nebol 
členom 

Nebol 
členom 

Nebol 
členom 

+ 100 

Ing. Miloš Bačák + Ospr. covid Ospr.covid Ospr. 25 

Vladislav Marušic + + + + 100 

Marcel Minarovič Ospr. 
Nebol 
členom 

Nebol 
členom 

Nebol 
členom 

0 

Spolu účasť 
priemerná účasť % 

 

7 z 9 / 
77,78% 

7 z 8 / 
87,5% 

5 z 8 / 62,5% 
 

6 z 9 
/66,67% 

 
73 % 

  
Vypracovala: Mgr. Jana Guštafiková 
Schválil: Bc. Marek Manák 
V Pezinku dňa 27.1.2021 



 

KOMISIA ÚZEMNÉHO PLÁNOVANIA, VÝSTAVBY A DOPRAVY 
(tajomníčka komisie : Zdenka Augustiničová) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020: 
 
Komisia územného plánovania, výstavby a dopravy (ďalej len „komisia“) mala do 05.10.2020 9 
členov, do 26.11.2020 mala 8 členov a od 26.11.2020 mala znova 9 členov. V roku 2020 zasadala 7 
krát, z toho 2 krát nebola uznášaniaschopná. Jedno zasadnutie bolo zrušené ešte pred dátumom 
zasadnutia z dôvodu nedostatočného počtu potvrdených účastí členov komisie. Členovia komisie sa na 
svojich zasadnutiach riadili platným rokovacím poriadkom a schváleným programom. Na svojich 
zasadnutiach komisia prerokovávala predovšetkým materiály predkladané na rokovania Mestského 
zastupiteľstva (prevody, nájmy, VZN a pod.), ale aj koncepcie a iné dokumenty v štádiu 
rozpracovanosti a zaujímala k nim stanovisko (napr.: zadanie urbanistických a investičných štúdii, 
zmeny a doplnky ÚPN, zásad bezpečného parkovania, investičné akcie, majetkovoprávne 
usporiadanie MK). V rámci diskusii o.i. odporučila MsZ zaoberať sa zadefinovaním pravidiel 
a spôsobu využívania verejného priestranstva ako aj chatových oblastí s čím sa MsZ stotožnilo. 
 
Vyhodnotenie účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2020: 
 

Meno a priezvisko 
30.01
.2020 

09.03
.2020 

21.05
.2020 

21.09
.2020 

28.09
.2020 

24.11
.2020 

07.12
.2020 

osobná 
účasť v % 

Marián Šipoš + + + + + + + 100 

Juraj Oravec + + ospr. ospr. + + + 71 

Monika Krnáčová + + ospr. + ospr. + ospr. 57 

Tomáš Hupka + + + - - + + 71 

Bohuš Konečný + - + + + 
nie je 
člen 

nie je 
člen 

80 

Vladimír Halamiček + + + - + + + 86 

Marek Frič + ospr. + ospr. - ospr. - 29 

Vladimíra Mezeiová ospr. - + - - ospr. ospr. 14 

Peter Tužinský ospr. - ospr. + - ospr. ospr. 14 

Michal Gonda 
nie je 
člen 

nie je 
člen 

nie je 
člen 

nie je 
člen 

nie je 
člen 

nie je 
člen 

+ 100 

Spolu účasť 

priemerná účasť % 7 5 6 
 

4 4 5 5  

 

Zasadnutie komisie, ktoré sa malo konať dňa 22.10.2020, bolo zrušené z dôvodu nedostatočného počtu 
členov komisie, ktorí potvrdili účasť na plánovanom zasadnutí a komisia by tak nebola spôsobilá 
rokovať a uznášať sa. Z prehľadu účasti členov komisie na jej zasadnutiach vyplýva odporučiť MsZ  



zvážiť výmenu tých členov, ktorí pre svoju vyťaženosť alebo osobné dôvody sa už nemôžu naplno 
zúčastňovať zasadnutí komisií a prizvať iných odborníkov. 

 
Vypracoval: Zdenka Augustiničová 
Schválil: Marián Šipoš 
V Pezinku dňa: 5.2.2021 

 



 

KOMISIA EKONOMIKY, FINANCIÍ A PODNIKANIA 
(tajomníčka komisie : Soňa Sandtnerová) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020: 
  
Komisia ekonomiky, financií a podnikania (ďalej len komisia) má 9 členov. V roku 2020 zasadala 7 
krát, z toho 1 krát on-line a 1x nebola uznášania schopná /dvaja členovia prišli neskôr na zasadanie/. 
V priebehu roku odstúpili dvaja členovia komisie P.Kremský a T. Macháčová, ktorí boli nahradení 
schválenými uzneseniami MsZ.  Členovia komisie sa na svojich zasadnutiach riadili platným 
rokovacím poriadkom a schváleným programom. Na svojich zasadnutiach  komisia  prerokovávala 
a zaujímala stanoviská k témam, ktoré boli následne prerokovávané v MsZ. Prijaté uznesenia 
významnou mierou ovplyvňovali hlasovanie poslancov Mesta v ekonomických otázkach, celkom 
komisia prijala v roku 2020 v počte 48 uznesení a to:        
-k predkladaným prevodom a nájmom majetku Mesta 
-k návrhom VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
-k návrhu VZN o podmienkach o dočasnom parkovaní v Meste Pezinok 
-k návrhu VZN o určení fin. prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, MŠ, školského 
zariadenia 
-k rozpočtu Mesta na rok 2020  
-k rozboru rozpočtového hospodárenia a záverečného účtu Mesta Pezinok za rok 2019 
-k informáciám o plnení rozpočtu Mesta a jeho príspevkových a obchodných spoločností za I. polrok 
2020 
-k návrhu rozpočtu Mesta a jeho príspevkových organizácii a finančného plánu s.r.o  na rok 2021 
-ku koncepcii rozvoja príspevkových organizácii Mestského podniku služieb a Pezinskej mestskej 
spoločnosti 
-k aktuálnemu stavu pohľadávok Mesta 
 
Vyhodnotenie účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2020 : 

rok 2020 18.2. 2.3. 8.6. 22.6. 21.9. 
neuzn. 

9.11. 
online 

30.11. osobná 
účasť v 

% 
Pavol Rybár + + + + + + + 100 

Peter Kremský- vzdal sa ospr. neospr. ospr. ospr.    0 
Katarína Hettesová - náhradník      + ospr. 50 

Viktor Novysedlák + + + + ospr. + + 86 
Tatiana Macháčová – vzdala sa + + + + + +  100 

Peter Rožek - náhradník       + 100 
Jana Tenczerová + + ospr. + + + ospr. 71 
Michal Svátek + + + + ospr/+ + + 100 
Lukáš Blažek + + ospr. + ospr/+ + + 86 

Katarína Tichá + + + + ospr. + ospr. 71 
Martina Maršová + ospr. + + + + + 86 

spolu priemerná účasť % 

 
8 7 6 8 6 9 6 79 

 
Identifikované návrhy na zlepšenie činnosti komisie: 
 



• Zlepšiť výber materiálov/agendy komisie – pri tvorbe agendy komisie prevažovalo rutinné 
zaraďovanie materiálov, ktoré sa obvykle dávali na komisiu v minulosti. Túto dobrú prax by bolo 
vhodné doplniť o aktívne posudzovanie vhodnosti materiálov, najmä ak došlo k zmene ich 
povahy alebo zmene kompetencií v rámci mesta, ale najmä ak vznikajú nové koncepčné alebo 
strategické materiály: 
- Prevody a nájmy – ide prevažne o rutinné posudzovanie žiadostí, pričom z pohľadu 

ekonomickej komisie by postačovalo zadefinovanie jasných pravidiel o stanovení ceny na 
úrovni Mesta. Uvedené body by tak bolo vhodné z rokovania komisie vypustiť, prípadne 
spojiť s inými komisiami, ktoré posudzujú tieto žiadosti z vecného pohľadu (Komisia 
územného plánovania, výstavby a dopravy). 

- Koncepčné materiály – komisia vníma, že práve v koncepčných materiáloch môže poskytnúť 
relevantný názor. Z rôznych dôvodov však neboli na komisii diskutované v roku 2019 napr. 
„Analýza stavu školstva v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Pezinok za obdobie 2006 až 
2019 a prognózy jeho vývoja do roku 2025“, v roku 2020 išlo napríklad o „Návrh na 
schválenie koncepcie rozvoja športu“ alebo koncepčné materiály týkajúce sa zmien 
v odpadovom hospodárstve. Napĺňanie cieľov týchto materiálov pritom predpokladá zásadné 
dopady na rozpočet Mesta Pezinok.  

Komisia sa stretáva s problémom, že program MsZ je známy veľakrát až v zákonnej lehote, čo 
spôsobuje krátky čas na zostavenie programu komisie a naštudovanie podkladov tak, aby sa 
komisia riadne uskutočnila ešte pred zasadnutím mestskej rady. 

• Aktívne prizývanie predkladateľov materiálov – snahou komisie je vždy prizývať aj 
predkladateľov podkladových materiálov. Je to dôležité najmä z dôvodu doplnenia informácií, 
ktoré častokrát chýbajú v podkladových materiáloch. Tento prístup je potrebné aj v záujme 
poskytovania kvalitných stanovísk dôsledne dodržiavať, čo sa v roku 2020 úplne nepodarilo.  

• Konkrétnejšie formulovanie uznesení a odporúčaní – komisia vníma, že pre poslancov MsZ by 
bolo jednoduchšie prevziať (osvojiť si) konkrétne návrhy odporúčaní na zmenu materiálov bez 
zjavnej nutnosti dotvárania pozmeňujúcich návrhov (napríklad formulovaním odporúčaní, resp. 
uznesení, podobne, ako sa formulujú pozmeňujúce návrhy).  

• Zlepšenie komunikácia s vedením mesta - podstatnú časť podkladových materiálov pripravuje 
MsÚ. Aj keď formálne boli prítomní zodpovední zamestnanci, aktuálne informácie a kontext 
okolo podkladu v niektorých prípadoch nevedia zodpovedať. Častokrát sa stávalo, že relevantné 
doplňujúce informácie poskytovali prítomní poslanci, ktorí boli informovaní po línií od primátora 
alebo vlastnými zisteniami. V takej situácii je veľmi nápomocné, ak sa rokovania komisie 
zúčastňuje prednostka úradu a pri kľúčových dokumentoch aj primátor (napr. rozpočet), čo by 
komisia privítala ako pravidlo.  

• Nízka interakcia s MsZ – komisia je poradným orgánom MsZ. Komisia vždy reagovala na 
podnety poslancov, najmä zaradením bodu do programu komisie alebo reakciou na otázku. 
Takéto podnety sa však vyskytovali len ojedinele. Komisia by privítala zo strany poslancov MsZ 
viac impulzov, ktoré by prispeli k lepšej tvorbe programu komisie. Cieľom nie je zahltiť komisiu 
požiadavkami, ktoré idú nad rámec rokovaní zastupiteľstva, dodatočné námety alebo impulzy na 
prerokovanie bodov alebo špecifických tém v rámci bodov, však poskytujú informáciu 
o prioritných požiadavkách poslancov, a teda kde očakávajú jasnú pridanú hodnotu komisie.  
Na ilustráciu je možné uviesť iniciatívu komisie pri analýze hospodárenie PMS, s.r.o.. Komisia sa 
domnieva, že výsledky tejto analýzy sa dostatočne nepremietli do následných krokov, či už 
samotnej PMS, s.r.o alebo vedenia mesta. Nakoľko však komisia zodpovedá poslancom MsZ, 
očakávala by, že jej závery sa stretnú s väčšou odozvou a diskusiou práve u poslancov. 
V opačnom prípade to pôsobí na komisiu demotivačne, obzvlášť ak je tvorená prevažne 
neposlancami, vykonávajúcimi činnosť bez nároku na odmenu. Je teda otázne, či dáva pre 
komisiu zmysel sa obdobným spôsobom zaoberať hospodárením MPS, p.o, ako aj ďalšími 
rozpočtovými organizáciami, pokiaľ komisia necíti relevantný dopyt od poslancov ani vedenia 
mesta. 
Možným riešením by mohlo byť napr. aj zostavenie plánu dôležitých dokumentov, ktoré sa 
v priebehu roka budú pripravovať (VZN, koncepčné materiály, analýzy) a poslanci z vlastnej 
iniciatívy indikujú pre nich dôležité dokumenty alebo aj iné témy mimo plánu MsÚ, na ktoré by 



potrebovali pohľad jednotlivých komisií. Posilnilo by to predvídateľnosť a plánovanie. Z praxe je 
však možné skôr očakávať, že poslanci by svoj záujem aktívne indikovali priebežne počas roka. 
 
Vypracovala dňa 18.1.2021: Soňa Sandtnerová, tajomníčka Komisie ekonomiky, financií 
a podnikania 
Skontrolovali a doplnili identifikované návrhy na zlepšenie činnosti komisie dňa 19.1.2021: 
Ing. Pavol Rybár, predseda Komisie ekonomiky, financií a podnikania 
Ing. Viktor Novysedlák, podpredseda Komisie ekonomiky, financií a podnikania 
 



 

KOMISIA ŠKOLSTVA, MLÁDEŽE A VZDELÁVANIA 
(tajomníčka komisie : Viera Tóthová) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 : 
 
Komisia školstva, mládeže a vzdelávania (ďalej len komisia) má 9 členov. V roku 2020 zasadala 4 
krát, z toho na dvoch zasadnutiach sa členovia komisie stretli osobne, v jednom prípade hlasovali 
o predložených dokumentoch elektronicky a posledné zasadnutie komisie sa konalo online, 
prostredníctvom aplikácie Microsoft Teams. Všetky zasadnutia boli uznášania schopné. Členovia 
komisie sa na svojich zasadnutiach riadili platným rokovacím poriadkom a schváleným programom. 
Na svojich zasadnutiach komisia pravidelne prerokovala a zaujímala stanovisko: 
- k delegovaniu zástupcu zriaďovateľa do rád škôl a školských zariadení  
- k návrhu na zaradenie Súkromnej MŠ, Cajlanská 83, Pezinok, SMŠ Ĺudovíta Rajnera 10, Pezinok, 

SMŠ Bernolákova 80, Pezinok  a ZŠ, Komenského 27 v Pezinku (za účelom zriadenia Spojenej 
školy, Senecká 2 v Pezinku)  a  do siete škôl  

- k návrhu VZN č. x/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 
školských zariadeniach (stanovenie postup pri platení príspevkov v školách a školských 
zariadeniach počas mimoriadnych udalostí, napr. Covid) 

- k informáciám o postupe prác pri budovaní elokovaných pracovísk pri ZŠ Jána Komenského 
a ZUŠ, prístavbe ZŠ Na bielenisku 

- k informáciám o počte škôl a školských zariadení zaradených do siete škôl k 1.09.2020 a počte 
žiakov v ZŠ a MŠ 

- k návrh na zmenu uznesenia MsZ, ktorým súhlasilo so zriadením Základnej školy, Komenského 
27, Pezinok vrátane školského klubu detí, Komenského 27, Pezinok za účelom zaradenia 
Základnej školy ako organizačnej zložky Spojenej školy, Senecká 2, Pezinok do siete škôl 
a školských zariadení k 01. 09. 2021. 

- k návrh VZN č. X/2020, ktorým sa ruší VZN č. 5/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach (jednotná výška príspevku v MŠ) 

 
Vyhodnotenie účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2020 : 
 

meno  
29.1. 14.4. 16.9.  24.11. 

Osobná 
účasť v % 

2020 2020 2020 2020 
        

Martin Dulaj + + + + 100 
Marcela Havrilová - + + + 75 

Petra Hricová - - - + 25 
Ján Kvak + + + + 100 

Marián Lezo - + + + 75 
Dominika Libantová + + - - 50 

Elena Matuská - + - - 25 
Martin Procházka + + - + 75 

Mária Wagingerová + + + + 100 

Spolu účasť priemerná účasť % 55 88 55 77   

 
Vypracoval: Viera Tóthová    Schválil: Mária Wagingerová   
V Pezinku: 28.1.2021 



 

KOMISIA SOCIÁLNEJ STAROSTLIVOSTI A ZDRAVOTNÍCTVA 
(tajomníčka komisie : Jana Jurikovičová) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 : 
 

Komisia sociálnej starostlivosti a zdravotníctva zasadala v roku 2020 celkom 5 krát. 
Z toho jeden krát bolo zasadnutie formou online. Členovia komisie na svojom prvom 
zasadnutí schválili plán práce komisie na rok 2020 . Zasadnutí malo byť 6 , ale vzhľadom na 
zhoršujúcu sa situáciu (Covid-19) bolo zasadnutie v mesiaci október 2020 zrušené.  

Na zasadnutiach boli členovia komisie informovaní o činnosti Oddelenia školstva 
a sociálnej starostlivosti, za oblasť sociálnej starostlivosti, za obdobie od posledného 
zasadnutia. Ďalej sa komisia venovala vyhodnoteniu sociálneho života v meste Pezinok, 
problematikou sociálnej starostlivosti o sociálne znevýhodnených obyvateľov, žiadosťami 
občanov, starostlivosť o seniorov, problematikou rómskeho etnika, neplnenia povinnej 
školskej dochádzky, bytovou problematikou. Riešila sa hlavne aj stále aktuálna problematika 
COVID – 19, testovanie, karanténa a pod. 

V komisii bol prerokovávaný problém s občanmi/ rodinami, ktorí sa ocitnú v náhlej 
núdzi (hlavne ohľadom bytovej otázky) a nemáme krízové  zariadenie, poprípade krízové 
byty, kde by sa občan/rodina mohli na čas umiestniť. Čiže požiadaná komisia o hľadanie 
možnosti, ako by sa dali vyhradiť napr.2 byty pre krízovú situáciu. V roku 2020 sa mal 
uskutočniť projekt REVOLUTION TRAIN – protidrogový vlak, ale vzhľadom na situáciu sa 
to muselo presunúť na rok 2021. Komisii bol predložený návrh zmeny VZN Mesta Pezinok 
o dotáciach.  Vzhľadom k zhoršujúcej sa situácii (Covid 19) boli zriadené telefónne linky pre 
občanov (psychológ, linka pre seniorov, pre školstvo, objednávanie rúšok) . Taktiež bol 
oslovený Úrad splnomocnenca vlády vo veci pretestovania rómskej komunity.  
V roku 2020 sa zmenil aj dodávateľ stravy pre dôchodcov. Opäť sme sa zapojili do projektov 
na pomoc  pre občanov v núdzi, bez domova a iné. V roku 2020 sme sa zapojili aj do projektu 
pod názvom pomôž svojej obci ( projekt cez ÚPSVaR). 
Komisia bola informovaná o absolvovaní výletov s deťmi  zo znevýhodneného prostredia , 
ktoré organizovala Mestská polícia Pezinok v spolupráci s oddelením školstva a sociálnej 
starostlivosti. Prerokované boli aj plány zvýšiť poplatky do fondu opráv na ul. Zumberská 1, 
Pezinok (mestské nájomné byty) od januára 2021.  

Komisia v roku 2020 prerokovala predĺženie nájmov v mestských nájomných bytoch, 
odporučila obsadenie uvoľnených mestských nájomných bytov (9 bytov).  

Komisia prerokovala žiadosti o dotácie z rozpočtu mesta pre oblasť sociálnej pomoci 
pre rok 2020.  

V roku 2020 prišlo k dvom zmenám v členstve Komisie sociálnej starostlivosti 
a zdravotníctva, v mesiaci január 2020 miesto Mgr. Ľubice Rehákovej nahradené Mgr. 
Máriou Nemcovou a v mesiaci august 2020 bola schválená a odporúčaná nová členka PhDr. 
Žaneta Strehovská miesto Doc. MUDr. RNDr.  Juraj Šimko, PhD.  

 
 



Vyhodnotenie účasti členov Komisie sociálnej starostlivosti a zdravotníctva za rok 202 

 
 
Vypracovala dňa 21.01.2021: Mgr. Jana Jurikovičová, tajomník Komisie sociálnej 
starostlivosti a zdravotníctva  
 
 
Skontroloval dňa 27.01.2021: Peter Janeček – predseda Komisie sociálnej starostlivosti 
a zdravotníctva  
 
 
 

 

Meno, priezvisko, titul 

 

27.

01. 

 

23.

03. 

 

18.

05. 

 

24.

08. 

 

23.

11. 

    

% 

účasť 

 
Peter Janeček 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
- 

 
+ 

    
80 % 

 
Doc. MUDr. RNDr.  Juraj 
Šimko, PhD.,  

 
- 

 
- 

 
- 

 
 

 
 

    
0 % 

 
Mgr.Katarína Vitálošová 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
- 

    
80 % 

 
Ľudovít Slimák 

 
- 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

    
80 % 

 
PaedDr. Mária Magátová 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

    
100 % 

 
Mgr.Stanislava Dulajová 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

    
100 % 

 
PhDr. Zita Joklová 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

    
100 % 

 
Mgr. Mária Nemcová 

 
+ 

 
+ 

 
- 

 
- 

 
+ 

    
60 % 

 
Ing. Zlatica Herdová, 
PhD. 
 

 
- 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

 
+ 

    
80 % 

PhDr. Žaneta Strehovská     -    0% 



KOMISIA KULTÚRY 
(tajomník komisie: Andrea Pikusová/Mgr. Peter Vlasák) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 – kontrola uznesení komisie a ich realizácia 
 
       Komisia kultúry má 9 členov. V roku 2020 zasadala 2x krát a komisia z dôvodu ochorenia 
COVID-19 nezasadala (4x) v plánovaných termínoch 26.3., 21.5., 22.10. a 17.12.2020. Členovia 
komisie sa na svojich zasadnutiach riadili platným rokovacím poriadkom a schváleným programom. 
Na zasadnutiach sa zaoberali prerokovaním plánu práce na rok 2020, prešla podrobnou kontrolou 
prijatých žiadostí o  poskytnutie dotácii na rok 2020 (prišlo 25 žiadostí). Komisia prijala počas roka 6 
uznesení. Od augusta 2020 nastala personálna zmena na pozícii tajomníka komisie. 
 

Zasadnutie zo dňa 30.01. 2020 
Členovia sa venovali týmto bodom: 
- Prerokovanie žiadostí o dotácie v zmysle VZN Mesta Pezinok č.6/2019. Prišlo 25 žiadostí 

o poskytnutie dotácií pre oblasť kultúry na rok 2020. Pracovná skupina zložená z členov 
(Šmahovský, Kovačovský, Féder, Holzmann) a tajomníčky komisie (Pikusovej) sa venovali týmto 
žiadostiam a postupovali podľa platného VZN Mesta Pezinok č.6/2019 

- Príprava programu Vinobrania Pezinok 2020 – prerokovanie návrhov a pripomienok k tomuto 
podujatiu. Nakoľko však pandemická situácia v danom čase naplno ochromila celé fungovanie 
kultúrnych podujatí na Slovensku, tak muselo byť podujatie zrušené. 

- Prerokovanie štatútu mestských novín Pezinčan a návrh spôsobu kreovania novej redakčnej rady 
Pezinčana  

- Výber člena poroty amatérskej fotografickej súťaže pod názvom “Mesto Pezinok očami 

Pezinčanov“ 

- Činnosť PKC, výberové konanie na nového riaditeľa PKC 

- Spolupráca s Komisiou CR a turistiky 

 
Zasadnutie zo dňa 17.09. 2020 

- Koncepcia kultúry v meste Pezinok, ktorú vypracovala nová riaditeľka PKC. Niektorí členovia 
komisie boli priamo na zasadnutiach, kedy sa tvoril a pripravoval daný dokument 

- Informácie o činnosti, hospodárení PKC za 1.polrok 2020 prezentované riaditeľkou PKC 
- Predloženie štatútu Pezinčana a nových členov redakčnej rady. Úspešné to bolo zrealizované 

v druhej polovici roka, keď Mestské zastupiteľstvo v Pezinku schválilo samotný štatút (09/2020) 
ako aj členov redakčnej rady (11/2020).  

- Prerokovanie návrhu spojenia Komisií kultúry a Komisie CR a turistiky do jednej spoločnej. 
Napriek tomu, že záujem bol zo strany Komisie CR a turistiky o spojenie, členovia Komisie 
kultúry neboli k tejto myšlienke naklonení a nesúhlasili so spojením komisií. 

- Prerokovanie návrhu žiadostí na zmenu účelu použitia dotácie pre oblasť kultúry podľa VZN 
č.8/2020 (kt. bolo schválené v roku 2020) z dôvodu zrušenie podujatí a projektov pre pandemické 
ochorenie COVID-19 v roku 2020 pre DH Grinavanka -  žiadosť bola schválená na MsZ 
(09/2020) 

- Bola daná požiadavka žiadateľom, ktorým bola poskytnutá dotácia v roku 2020 o krátke 
zhodnotenie projektov a podujatí, ktoré realizovali v roku 2020 resp. tie ktoré nezrealizovali kvôli 
COVID-19. (Požiadavka vyplýva z VZN Mesta Pezinok č. 8/2020 o dotáciách je v časti 6 § 19 – 
povinnosť kultúrnej komisie vyhodnotiť prínos poskytnutých dotácií a to najneskôr do 30.5. 2021) 

- Novým tajomníkom sa od augusta 2020 stal Mgr. Peter Vlasák z odd. propagácie, komunikácie 
a IT, ktorý nahradil dovtedajšiu tajomníčku Andreu Pikusovú, ktorej skončil pracovný pomer. 

  Okrem toho členovia komisie komunikovali a riešili jednotlivé podnety resp. žiadosti, keď 
bolo potrebné per rollam. Takto bola riešená napr. aj žiadosť Folklórneho súboru RADOSŤ, ktorá 
žiadala zmenu účelu použitia dotácie pre oblasť kultúry podľa VZN č.8/2020 z dôvodu zrušenia 
podujatí a projektov pre pandemické ochorenie COVID-19 v roku 2020. 
  Zároveň členovia boli v spojení s predsedom ako aj tajomníkom komisie prostredníctvom 
elektronickej pošty a telefonicky.  



 
 
Vyhodnotenie účasti komisie kultúry za rok 2020 k 10.12. 2020: 
 

členovia komisie 30.01. 2020 17.09. 2020 % účasť 

 
Predseda 

Drahomír Šmahovský 

 

+ 

 

 
+ 

 
 

100 

 
Podpredseda 

Adam Kovačovský 
ospr. + 50 

 
Peter Kramár + + 

 
50 

 
Ivan Koska + ospr. 

 
50 

 
Zuzana Slezáková + + 

 
100 

 
Miroslav Holzmann + ospr. 

 
50 

 
Peter Féder + + 

 
100 

 
Viera Beličáková-.Šindelarová ospr. ospr. 

 
0 

 
Denis Trávniček + x 

 
50 

 
 
 
Spracoval: Mgr. Peter Vlasák                                          
Schválil:  Drahomír Šmahovský  
V Pezinku, dňa 18.01. 2021 



 

KOMISIA VINOHRADNÍCTVA A VINÁRSTVA 
(tajomníčka komisie : Mgr. Silvia Nestarcová) 

 

 
 

Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 : 

Komisia vinohradníctva a vinárstva (ďalej len komisia) má 9 členov. V roku 2020 komisia zasadala len  

2 krát najmä z dôvodu trvania koronavírusu. Členovia komisie sa na svojich zasadnutiach riadili platným 

rokovacím poriadkom a schváleným programom pre rok 2020. Na svojich zasadnutiach komisia 

pravidelne prerokovala a zaujímala stanovisko:  

 

 

- k potrebe  vyčlenenie finančných prostriedkov z Rozpočtu mesta na rok 2020, v celkovej 

výške  20 000 €, ktoré by boli účelovo viazané na opravu  a údržbu účelových komunikácii vo 

vinohradoch (15 000 €) a  na kosenie krajníc vo vinohradoch (5 000 €).  V rozpočte však neboli 

schválené. 

- k plánovaným vinárskym podujatiam na území Mesta Pezinok pre kalendárny rok 2020, ktorým 

vždy predchádzali brigády týkajúce sa najmä pravidelnej údržby revitalizovaných území, ich 

kosenie a ďalšia výsadba ovocných stromov. 

- k vyhodnoteniu zrealizovaného projektu „Revitalizácia ciest vo vinohradoch“ vinohradnícka oblasť 

Grefty , na ktorý Združenie pezinských vinohradníkov a vinárov (ZPVV) získalo dotáciu od BSK, 

celkom 8 000 € a z vlastných prostriedkov združenia bolo použitých 4 215,- €. ( výťažok z podujatí 

Víno a levanduľa a Vínne trhy Pezinok) 

- k problematike spaľovania napadnutej vínnej révy vo vinohradoch. Informovala o tom, že 

ÚKSUP  Bratislava vydal kladné stanovisko vo veci spaľovania viniča napadnutého chorobou. 

Stanovisko je platné 5 rokov ako aj vypracovaný kladný posudok RNDr. J. Hrabinovou  ktorý 

odporúča chorobou napadnuté odrezky viniča zneškodniť, ako odpad označený pod katalógovým 

číslom 02 01 03, jeho spaľovaním v mieste jeho vzniku. Vypracovaný posudok bol podaný  na OU 

Pezinok , no ten však odmietol podať spoločné jedno rozhodnutie, zaujíma skôr postoj k čiastkovým 

rozhodnutiam potrebných pre jednotlivých žiadateľov. 

- ZPVV informovalo svojich členov o vypracovaných „Pravidlách starostlivosti o poľnohospodársku 

pôdu -vinohrady v zmysle platnej legislatívy 

- k možným návrhom podaní žiadosti na zmeny a doplnky Územného plánu mesta s cieľom umožniť 

budovať tradičné vinohradnícke búdy, prístrešky, domčeky a podobne vo vinohradoch. Komisia 

stále  hľadá vhodné riešenia a spôsoby ako zapracovať tieto návrhy do ÚP, tak aby boli v súlade 

s územným plánom mesta, zákonom o ochrane prírody a krajiny a stavebným zákonom. Uvedené 

konzultuje aj s mestom  

- Navrhla Pravidlá pohybu a správania v chotári (informačné tabule majúce výchovný charakter), 

ktoré sú stále predmetom rokovaní s mestom.  

- K problematike Stanovenia presných pravidiel pre organizovania podujatí v extraviláne mesta. 

- K neobrobeným vinohradom, oplocovaniu a ochrane poľnohospodárskych pozemkov pred 

poľovnou zverou spôsobujúcou na nich škody 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Vyhodnotenie účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2020 : 

 

 29.1. 2020 29.9. 2020 osobná účasť v % 

Matej Farbula  Ospr. + 50 

Ing. Milan Pavelka  Ospr. + 50 

Ing. Oľga Bejdáková  + + 100 

PharmDr. Tomáš Čavojský, PhD. Ospr. + 50 

RNDr. Vladimír Píš, PhD  + + 100 

Milan Rehák  + + 100 

Ing. Richard Polkoráb, PhD  + + 100 

Mgr. Andrej Nosko  Ospr. Ospr. 0 

Ing. Martin Moravčík  + ospr. 
50 

 

Spolu účasť priemerná účasť % 

 

 

5 8 72,2 

 

 

Sparcovala: Mgr. Silvia Nestarcová  

Schválil: Matej Farbula  

V Pezinku: 8.2.2021 



 
Komisia cestovného ruchu a turistiky  

(tajomník komisie: Mgr. Peter Vlasák) 
 

Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 
 
Komisia kultúry má 8 členov. V roku 2020 zasadala 2x krát, z toho 1x nebola uznášania 
schopná. Komisia z dôvodu ochorenia COVID-19 nezasadala v plánovaných 
štyroch termínoch a to: 24.3., 19.5., 20.10. a 15.12.2020. Členovia komisie sa na svojich 
zasadnutiach riadili platným rokovacím poriadkom a schváleným programom. 
Zasadnutie zo dňa 28.01. 2020 

Členovia sa mali na tomto stretnutí venovať viacerým bodom podľa programu, avšak nakoľko   
komisia nebola uznášania schopná, tak zasadnutie bolo oficiálne ukončené, hoci samotní 
prítomní pokračovali v neformálnych debatách o bodoch programu. 
Zasadnutie zo dňa 6.10. 2020 

Členovia sa venovali týmto bodom: 
- Prerokovanie návrhu spojenia Komisie CR a turistiky a Komisie kultúry do jednej 
spoločnej. Napriek tomu, že záujem bol zo strany Komisie CR a turistiky o spojenie, samotní 
členovia z komisie kultúry neboli k tejto myšlienke naklonení a nesúhlasili so spojením 
komisií. 
- Možnosť prípravy vyškolenie mestských sprievodcov v Pezinku (sprievodcovská 
činnosť) 
- Informácie o Oblastnej organizácii Malé Karpaty od novej riaditeľky Zuzany Tichej 
a podpredsedu Martina Hrubalu OOCR Malé Karpaty 

 

Vyhodnotenie účasti komisie kultúry za rok 2020 k 31.12. 2020: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zároveň členovia boli v spojení s predsedom ako aj tajomníkom komisie prostredníctvom 
elektronickej pošty a telefonicky.  
 
Spracoval: Peter Vlasák 
Schválil:  Richard Oravec 
V Pezinku, dňa 15.01. 2021 

členovia komisie 28.01. 2020 06.10. 2020 % účasť 

 
Predseda Richard Oravec  

 
+ 

 

+ 
 

100 
 
Jirko Vitáloš 

 
+ + 100 

 
Emanuel Noga ospr. + 

 
50 

 
Katarína Hlavandová ospr. - 

 
0 

 
Marek Farkaš ospr. ospr. 

 
0 

 
Katarína Lučeničová ospr. + 

 
50 

 
Marián Munka   + + 

 
100 

 
Peter Ronec  + ospr. 

 
50 



 

KOMISIA VEREJNÉHO PORIADKU 
(tajomníčka komisie :  Beata Dadajová) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 : 
Komisia verejného poriadku  pri MsZ v Pezinku zasadala v roku 2020 štyrikrát, z toho 
jedenkrát nebola uznášania schopná (3.2.2020). Program z neuskutočneného zasadnutia sa 
presunul na nový termín, na 30.6.2020, kedy bol program zasadnutia prerokovaný. Jedno zo 
zasadnutí (3.11.2020) prebiehalo formou e-mailovej komunikácie, s hlasovaním per rollam. 
KVP v roku 2020 na svojich zasadnutiach navrhovala, prerokovávala, odporučila formou 
uznesení následné : 
- Drogovou trestnou činnosťou v meste a rovnako aj s drogami na školách. Na školách sa 

touto problematikou zaoberá v rámci prevencie mestská polícia, ktorej komisia dáva za 
úlohu vypracovanie preventívneho programu zameraného na mládež. Rovnako sa KVP 
oboznámila s pripravovanou akciou  „Protidrogový vlak“. 

- KVP sa zaoberala statickou a dynamickou dopravou v meste. KVP bola oboznámená 
s prípravou nového parkovacieho systému, ktorý zahŕňa parkovanie v meste aj na 
sídliskách. 

- KVP  podporila iniciatívu predsedu KVP na spoluprácu dobrovoľníkov na priechode pre 
chodcov v Grinave, v čase   začiatku a ukončenia vyučovania najmladších žiakov ZŠ. 

- KVP  sa zoberala prípravou nových pravidiel vstupu do viníc za účelom športu, 
prechádzky  

- KVP odporučila bez pripomienok na prerokovanie MsZ  Správu o delikvencii v meste za 
rok 2019, správu o činnosti MsP, správu o činnosti OO PZ SR, Analýzu priestupkov OÚ 
v Pezinku.  

- KVP – odporučila bez pripomienok návrh VzN o mestskej polícii MsZ. 
 

 
3.2. 

 
30.6. 
2020   

16.9. 
 

3.1
1. 

 osobná účasť 
v % 

Milan Čech 

 
- + Ospr

. 

+ 

 

 50 

Milan Grell 

 
+ + +. +  100 

Martin Horák 

 

Osp

r. 
+ Ospr

. 

+  50 

Tomáš Horvátik 

 

Osp

r. 
- + +  50 

Peter Jedinák PN + Ospr

. 

+  50 

Vladimír Kočí - - + +  50 

Ondrej Slašťan 

 
+ - + +  75 

Adam Solga 

 
+ + + +  100 

Roman Šmahovský + Ospr

. 
+ +  75 

Priemerná spoluúčasť  
% 

 

4 5 6 
 

9 
  

66,67 

 
Vypracovala : Beáta Dadajová 
Schválil: Milan Grell 
V Pezinku, 28.1.2021                                                                               



 

KOMISIA IT a SMART RIEŠENÍ 
(tajomník komisie : Matej Sandtner) 

 

 
Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2020 : 
 
Komisia IT A SMART RIEŠENÍ (ďalej len komisia) má 9 členov. V roku 2020 zasadala 3 
krát, vždy bola uznášaniaschopná. 
V priebehu roku odstúpil jeden člen komisie M. Paul, ktorí bol nahradený schváleným 
uznesím MsZ. 
 
Členovia komisie sa na svojich zasadnutiach riadili platným rokovacím poriadkom 
a schváleným programom.  
  
 
Vyhodnotenie účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2020 : 
 

 27.1. 
2020 

14.9. 2020 7.12. 
2020 

osobná účasť v 
% 

Ján Gnojčák 
 

+ + - 66,6 

Peter Haško - + - 33,3 

Michal Lacena 
 

+ - - 33,3 

Branislav Macháč - + + 66,6 

Marián Paul  +   
vzdal sa 

členstva 

Matej Podstrelenec + - - 33,3 

Michal Slabý + + + 100 

Juraj Štít + + + 100 

Ľubomír Uhlár + + + 100 

Aleš Volanka 
nebol 
členom 

+ + 100 

Spolu účasť priemerná 

účasť  

 

7 7 5 
 

 

 
Spracoval: Matej Sandtner 
V Pezinku: 26.1.2021 



Komisia športu 
 

                                    Vyhodnotenie činností  komisie za rok 2020 
 
Komisia športu  zasadala v roku 2020 celkom 6 krát. Z toho dva krát bolo zasadnutie formou 
online. Členovia komisie na svojom prvom zasadnutí schválili plán práce komisie na rok 
2020. Na zasadnutiach členovia komisie prerokovali : 

• Koncepcia rozvoja športu - pripomienky komisie boli zapracované s odporúčaním na 
schválenie MsZ. 

• Anketa športovec roka - výzva komisie k verejnosti zapojiť sa do hlasovania, výber 
kvality športovcov a hlasovanie komisie, slávnostné vyhodnotenie a vyhlásenie ankety   

• VZN o dotáciách  -  pripomienky komisie boli zapracované s odporúčaním na 
schválenie MsZ 

• Prerozdelenie dotácií na šport - z dôvodu COVID krízy prišlo ku výraznému 
poníženiu sumy oproti minulému roku pre dotačnú schému, v zmysle platného VZN 
6/2019, komisia rozhodla prideliť prostriedky iba na činnosť 96% celkovej 
prerozdelenej sumy, do rezervy primátora 4% a neprideliť žiadne finančné prostriedky 
pre projekty a podujatia individuálnych športovcov.  

• Prerokovanie žiadosti Autoklubu Pezinok o prenájom areálu Kameňolom Pezinská 
Baba  - komisia odporúčala Mestu Pezinok, aby rokovalo s Autoklubom Pezinok o 
prenájme areálu Kameňolom Pezinská Baba, za účelom rekonštrukcie areálu a 
organizácie športových a iných podujatí. 

• Kontrola úplností žiadostí o dotáciu z rozpočtu Mesta Pezinok pre oblasť športu na 
činnosť a projekt  -  pracovná skupina v decembri prekontrolovala úplnosť podaných 
žiadostí a v prípade nedostatkov vyzvala žiadateľov na doplnenie. Prítomní členovia 
skontrolovali všetkých 40 žiadostí o dotácie z rozpočtu Mesta Pezinok pre oblasť 
športu v roku 2021, boli  skontrolované a preverené aj po obsahovej stránke. 

• Komisia prerokovala v zmysle prijatej koncepcie rozvoja športu možnosť vytvorenia 
pozície referenta športu na MsÚ  - vypočula si predstavu potenciálne uchádzača 
o tento post a odporučila mestu Pezinok, aby začalo robiť potrebné úkony k obsadeniu 
pozície referent športu. 

 
V roku 2020 prišlo k trom zmenám v členstve Komisie športu, v mesiaci február  2020 miesto 
Tibora Pobudu a Maroša Borzu bol na MsZ schválený Ing. Miloš Andel a Ing. Rastislav 
Janáč, v mesiaci november 2020 miesto Milana Vencela bol schválený na MsZ  Martin 
Radoský. Komisia má 27 členov. 
 

Vyhodnotenie účasti členov Komisie športu za rok 2020 

Meno, 

priezvisko 

5.2 9.4 17.5 22.5 28.9 17.2 % 

účasť 

Alexy Pavel ✓ ✓ ✓ ✓ ✓ ✓ 100 % 
Andel Miloš - - - - - - 0 % 
Baďura Dušan - - - - - - 0 % 
Blaško Rastislav ✓ - - - - - 17 % 
Borza Maroš -      0 % 
Branný Mário ✓ - - - - - 17 % 
Feder Medard - ✓ ✓ ✓ - - 50 % 
Gažová Eva ✓ ✓ - ✓ - - 50 % 
Gaál Martin ✓ - - - - - 17 % 



Grič Peter ✓ - - - - - 17 % 
Meno, 

priezvisko 

5.2 9.4 17.5 22.5 28.9 17.2 % 

účasť 

Horák Miroslav - - ✓ ✓ ✓ ✓ 67 % 
Jajcay Pavol ✓ - ✓ - ✓ - 50 % 
Janáč Rastislav ✓ ✓ - ✓ ✓ - 67 % 
Kočí Vladimír ✓ - - - - - 17 % 
Kúdelová Naďa ✓ ✓✓✓✓ - - ✓✓✓✓ - 50 % 
Kuznecov 
Vladimír 

✓ - - - ✓ - 33 % 

Mészáros Ernest ✓ ✓ ✓ ✓ - - 67 % 
Pobuda Tibor -      0 % 
Poláček Pavol ✓ ✓ ✓ ✓ ✓ ✓ 100 % 
Radoský Martin     ✓ - 17 % 
Sedlák Justín - - - - - - 0 % 
Sobolič Marek ✓ ✓ ✓ - - - 50 % 
Tahotný Daniel - - ✓ - - - 17 % 
Tichý Andrej - - - - ✓ - 17 % 
Tománek Martin - - - - - - 0 % 
Vencel Milan ✓ ✓ ✓ - -  50 % 
Vítek Marek - - - - - - 0 % 
Švecová Silvia ✓ ✓ ✓ - - - 50 % 
Štamm Eduard ✓ ✓ ✓ - ✓ - 67 % 
Štrbová 
Kvetoslava 

- ✓ ✓ ✓ ✓ ✓ 83 % 

 
 
Vyhotovil : Viliam Slimák                                     
Schválil :  Pavel Alexy                   
V Pezinku, 28.1.2021 
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